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V dubnu 2007 jsem v materiálu zaslaném místostarostce H. Langšádlové a zveřejněném na 
webové stránce Věcí veřejných upozornil na některá ošklivá místa Černošic a navrhnul možná 
řešení. V září 2007 jsem všechna příslušná místa vyfotografoval znovu, a na téměř 4 stranách 
našeho zpravodaje 12/2007 jsem fotky doplnil komentářem, co se podařilo městu vyřešit a co 
ještě nikoliv, a připojil jsem také dvanáct fotografií ilustrujících další problémy a ošklivá 
místa. 

Vedení města na některá má upozornění a návrhy zareagovalo, a tato iniciativa tak měla jasný 
přínos. Předkládám nyní další sérii, na základě fotografií zhotovených letos 19. října.

CO SE ZLEPŠILO NEBO ZMĚNILO

DŘÍVE NYNÍ

Město zakoupilo stroj na zametání ulic a 
začalo provádět pravidelný úklid.

Opraven sloup veř. osvětlení a plot u nádraží

Instalována nová značka dej přednost v jízdě



Na příjezdu do Černošic přestaly město hyzdit 
desítky reklamních poutačů.

Byla odstraněna nevzhledná vývěska na 
Radotínské.

Byly odklizeny staré pneumatiky v ul. U 
vodárny.

Hlavně kvůli potřebě zlepšit odvodnění 
Radotínské, což město požaduje od krajské 
správy silnic, bylo vyčištěno a upraveno její 
okolí; výrazně se tím zlepšil vzhled vjezdu do 
města; doufejme, že se upravený prostor 
časem rozšíří ještě více směrem k řece….



 ČEMU BY VEDENÍ MĚSTA A TECHNICKÝCH SLUŽEB JEŠTĚ MĚLO 
VĚNOVAT POZORNOST

Po mém loňském upozornění nechalo město 
opravit a nově natřít tato vrata; ano, vypadají 
lépe;, ale já navrhoval, že by na veřejný 
trávník, který stál město skoro 400 tis. Kč, 
neměl být vstup zamčený!

Tyto betonové prvky již dlouho hyzdí prostor 
okolo řeky; budou tam ještě desítky let?
V pozadí trávník za cca 400 tis. Kč, na kterém 
firma Azaro radního ing. Řehoře stále ještě 
neprovedla záruční opravu, přestože se tak již 
loni mělo stát na základě reklamace, kterou 
město udělalo po mé kritice celého projektu 
zveřejněné v tomto zpravodaji počátkem roku 
2007.

Nevzhledná hromada u vjezdu do betonárky; 
upozornil jsem na ni již v dubnu 2007; 
následně prý bylo zahájeno jednání o jejím 
odstranění….; asi bylo neúspěšné…

V okolí černošického nádraží je stále 
nepořádek.

Pozemek určený původně (stále ještě?) pro 
supermarket Plus; mohl by jej někdo posekat?

Obyvatelé ulice U Vodárny budou i letošní 
zimu na nádraží chodit blátem a bez ochrany 
před intenzivní dopravu na Radotínské.



NEBUĎTE KE SVÉMU OKOLÍ LHOSTEJNÍ. POKUD VIDÍTE PROBLÉM, 
UPOZORNĚTE NA NĚJ. NEČEKEJTE, AŽ SI JEJ VŠIMNE NĚKDO JINÝ A BUDE 
JEJ ŘEŠIT - POMOZTE SAMI, ABY SE NA ŘEŠENÍ ZAČALO PRACOVAT HNED.

Na základě návrhu ing. Daniely Göttelové, zastupitelky za stranu Věci veřejné, byla 
usnesením zastupitelstva zřízena emailová adresa problem@mestocernosice.cz, která je 
určena pro zasílání obrazových a textových zpráv od občanů o závadách a nedostatcích ve 
městě. Pro zasílání MMS zpráv je určeno telefonní číslo 724 005 980, případně 721 448 443. 
O problémech samozřejmě můžete informovat i nás, tedy zastupitele za Věci veřejné –
pokusíme se vždy pomoci s jejich řešením.

UPOZORŇOVÁNÍ NA PROBLÉMY VE 
MĚSTĚ

MMS/SMS – 724 005 980 nebo 721 445 443 problem@mestocernosice.cz

         

               


